
Exploration Group Activity for January 2018
Tuesday, January 23rd 12:00- 2:00

Dear EG Members,

We hope you all enjoyed the Christmas holidays and are ready to start the New Year
with an EG activity. Our January activity will be an opportunity to socialize together and
meet women from the AIT community who are interested in Welcome To Taipei
International Club.

Kathy Chen, spouse of AIT Director Kim Moy, has graciously offered her home as a
venue for an International Pot Luck lunch. Together, a group of EG members, and AIT
spouses will celebrate the New Year together.

Theme: Potluck Lunch
Venue: AIT Chen-Moy Residence (at Dibao)
53 Ren Ai Road, Section 3, Apt. C-12
Da An District, Taipei

It will be limited to 35 EG members, on a first come first serve basis. Those attending
will provide a savory dish to share with those attending. A dish representing your
country or culture would be appreciated, Total participant will have 50 people, don’t
think it is necessary for each dish to feed the entire group. Enough for a portion of the
group would be sufficient. The members from AIT will provide sweets, deserts and
drinks for everyone.

Dress will be casual, and we regret but this is a member only activity, guests can not be
accommodated.

If you are interested, please let Olivia know as soon as possible, as well as the dish you
plan to bring. We would like to have a nice variety of dishes to share.

Warm regards,
Olivia, Carol and Alison



探索臺北2018新年聚會
一月二十三日，星期二

親愛的朋友，感謝您與我們一起度過了美好的2017. 展望新的一年，我們有更精彩的活動等
著大家一起去探索。

首先，我們要感謝美國在台協會處長夫人Kathy Chen, 他非常真誠的希望能夠增進迎新會與
AIT朋友們的交流，特別提供了一次非常難得的Potluck Lunch, 藉此，可讓AIT官員眷屬在駐
台期間能對台北市迎新會有更多的了解與認識。結交新朋友，了解彼此，增進友誼，一向是
迎新會的宗旨，希望藉由此次的交流，能讓AIT的眷屬們能多多參與迎新會的活動。

聚會形式：Potluck Party， 一人一菜午餐聚會
時間：一月二十三日，星期二，12:00-14:00
地點：美國在台協會處長官邸（帝寶）
地址：台北市仁愛路三段53號，C-12

若您願意參加，您可攜帶一份你自行料理的餐點，或是購買的亦可。當然，我們是希望這份
餐點是具有特色的，例如，是您家傳的食譜，祖傳秘方，或是能夠代表具有文化特色的食物
則是更加有意義的。你可準備前菜或是沙拉，或是主菜。甜點及飲料官邸將會準備。請注意，
所有的食物都是無法再另行加熱或是再次調理的。

迎新會的名額，包括使節團夫人們將有35位 ，AIT的朋友將有約15位，你可依據人數攜帶足
夠份量的食物，但無需準備50人的份量，因為我們將會有50道可口美味的佳餚與大家一起
分享。因為名額有限，此次活動將只限會員參加。將依報名順序額滿為止。請在一月十二日
前報名，並請註明你將攜帶的食物。

期待您在新的一年有好的開始，歡迎我們的老朋友及新朋友與我們一起參與EG為您規劃的
所有活動！


